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Vragen van het lid Oskam (CDA) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over de financiële ondersteuning van verboden wietclubs door de gemeente 
Utrecht (ingezonden 11 december 2013). 

Vraag 1
Hebt u het bericht gelezen dat de gemeente Utrecht de oprichtingskosten en 
juridische adviezen van twee bij wet verboden wietclubs heeft betaald?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onaanvaardbaar is dat een gemeente op deze 
manier het landelijk drugsbeleid ondermijnt en zelfs bewust tegenwerkt? 

Vraag 3
Gaat u de gemeente Utrecht aanspreken op haar handelswijze? Zo ja, op 
welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is het mogelijk dat de betaling van de oprichtingskosten en juridische 
adviezen door de gemeente Utrecht ongedaan wordt gemaakt? 

Vraag 5
Wilt u in de door u beloofde brief aan de Kamer over de standpunten van 
diverse burgemeesters en uw reactie hierop aandacht geven aan dergelijke 
ongeoorloofde financiële steun? 2 

Vraag 6
Wanneer kan de Kamer deze brief verwachten?

1 Telegraaf 10 december 2013 http://www.telegraaf.nl/binnenland/22126522/
__Utrecht_betaalt_verboden_wietclubs__.html

2 Begrotingsbehandeling Veiligheid & Justitie 2014, donderdag 21 november. Kamerstukken 
33 750-VI.
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